
van de vergadering gehouden op 13 juli 2015.

Aanwezig: Aad Kramer, Henk Rens, Johan Visser (voorzitter) Helga Wagemaker en Cees Zwart 
Afwezig: Dick Leeuwenkamp (secretaris), Aad Kramer en Hans Verheggen,
Gast: dhr Broersen, gemeente Schagen

1. Opening
Dick is met vakantie, Henk zal een kort verslag maken.

2. Bestemming locatie huidige oude St Josephschool
In vrijblijvende sfeer bespreken de heer Broersen en de dorpsraadsleden de mogelijkheden mbt de 
oude school. De school is oud en kampt met veel achterstallig onderhoud. Er zijn op dit moment al 
een aantal goedgekeurde woningbouwprojecten voor Burgerbrug, nog meer nieuwbouw 
(startserswoning, 2 oner 1 kap) daar wordt lastig.
De school is eigendom van Sarkon, die hierbij zijn eigen beleid kan voeren.
Een andere bestemming is mogelijk, maar de grote vraag zal dan zijn wie eigenaar en beheerder 
van een eventuele gemeenschappelijke voorziening wordt.
Afgesproken wordt dat de dorpsraad bij de bewoners inventariseert wat de ideeen zijn en dat de 
heer Broersen bekijt wat er beleidstechnisch met dit terrein (en de aanpalende gronden van de RK 
Kerk) mogelijk is en dat we half september weer contact met elkaar opnemen.

3. Notulen 1 juni 2015.
De notulen worden puntsgewijs doorgenomen.
De samenwerking met de andere verenigingen wordt doorgeschoven naar een volgende 
vergadering.
De actielijst wordt verder doorgenomen.

4. Evaluatie dorpsraden en veldbezoeken.
Op 2 juni was in het gemeentehuis van Schagen een evaluatiebijeenkomst met de dorpsraden en 
wijkraden. De sfeer was divers, de oude dorpsraden van de Zijpe waren niet ontevreden, de 
dorpsraden van Harenkarspel en ook Schagerbrug hadden meer verwacht.
De wijkraden hebben zich daar nauwelijks geuit.
Wethouder van der Veeke heeft toegezegd dat de dorpsraden ook komend jaar hun subsidie 
behouden; Henk heeft gebaseerd op de begroting 2015 een begroting voor 2016 ingediend.

 
5. Financiele zaken
Henk heeft een overzicht gegeven van de cijfers tm mei.
De bijdrage van het troeptrimmen moet nog worden ontvangen; dit wordt eind van het 
kalenderjaar
Van de Rotary Anna Paulowna is een bijdrage ontvangen voor een oplaadpunt voor electrische 
fietsen. De ontvangst is aan de Rotary met een dankbrief bevestigd. We  moeten ze tzt naturlijk 
wel bij de opening uitnodigen. Aad en Cees kijken wat er technisch mogelijk is.

6. Nieuwe bestuursleden
Henk verhuisdt per medio oktober naar Raamsdonksveer. Er moet dus voor hem een vervanger 
worden gezocht. Johan zal een lijstje met mogelijke aspirant leden opstellen. 

7. En verder:
Stand van Zaken Jacon Claessensluis: geen nieuws
Jaarmarktactiviteit dorpsraad: er zal op de jaarmarkt een kraam worden gehuurd. Helga zal daar 
de enquete en de Brugpraat onder de aandacht brengen.

NOTULEN.



- jeugd voetbalveld: de gemeente zal de ballenvanger, de doelen en het hek repareren
- accomodatiebeleid gemeente: de gymzaal behoeft aandacht en onderhoud. Wie is formeel 

eigenlijk de beheerder?

10. Volgende vergadering
24 augustus 20.00 uur Herboren Toren

Henk Rens
verslag



Veldbezoek 5 maart 2015 Burgerbrug en Burgervlotbrug
 
Nr Omschrijving Naam /actie
060315-1 Verzoek om 2 verlichtingspunten naast het fietspad langs de 

Burgerweg t.h.v. het gemaal.
Verzoek om 2 verlichtingspunten naast het fietspad langs de 
Burgerweg kruising Zwanenplein.

Mail naar HHNK
 

060315-2 Op twee plekken ontbreken de borden “fietsers oversteken” Mail naar HHNK
060315-3 Wenselijk het rode vlak op de kruising 

Burgerweg/Zwanenplein opnieuw te schilderen.
Johan Groen

060315-4 Kombord  Burgerbrug bij Burgerweg t.h.v. het Zwanenplein 
ontbreekt maar ook op de Grote Sloot t.h.v. 30km zone bord.

Anton Munniks

060315-5 Zwanenplein de groenstrook achter het huizenblok 1 t/m 13c 
waarom mogen hier de kippen niet meer vrij uitlopen?.

(Van wie mag dit niet?)

060315-6 Achter Zwanenplein  1 t/m 7 wordt veel rotzooi gedumpt 
door bewoners. 

Handhaving

060315-7 De bestrating in de stegen tussen en achter de huizen van het 
Zwanenplein zijn in matige staat, ook de kolken worden nooit 
leeggehaald. Wie is eigenaar?

Stegen áchter huizen is van 
gemeente> Henk Feijen
Stegen tússen is van beide 
huiseigenaren

060315-8 Voetpad voor  Grote sloot 104 t/m 90 staat veel water tijdens 
regen, is het mogelijk om hier een molgoot  langs te leggen.

Henk Feijen

060315-9 Trap bij Grote Sloot  tussen nr. 94 en 92a is in slechte staat 
kan hij opgeknapt worden.

Jacob Koopman

060315-10 Berm langs Grote Sloot t.h.v. nr. 76 t/m 104 extra grastegels 
mogelijk, wordt nu steeds kapot gereden (parkeren).

Jacob Koopman

060315-11 Grote sloot voetpad bij de nr. 76 t/m 88 is te smal zouden de 
afzetpalen niet in de trottoirband geplaats kunnen worden of 
helemaal weg. Over dit laatste waren de meningen sterk 
verdeeld.

Jacob Koopman

060315-12 Zou bloembak geplaatst kunnen worden op de kruising Grote 
Sloot en de Burgerweg. (zelf onderhouden?)

Johan Groen

060315-13 Kan het bankje op de brug over de Grote Sloot geverfd 
kunnen worden.

Henk Feijen

060315-15 Burgerweg 56 wateroverlast. Regenwater loopt van de weg zo
de tuin in, het aanleggen van inritblokken zou dit probleem 
kunnen oplossen. Als wij de materialen leveren willen de 
bewoners het zelf wel aanleggen. 

Jacob Koopman

Is opgelost
060315-16 Wens voor een gelijkvloerse kruispunt t.h.v. Burgerweg 52-54 

om te voorkomen dat men te hard gaat, niet te hoog vanwege
landbouw verkeer.

Menno Boermans

060315-17 Rotonde in N9 t.h.v. van Burgervlotbrug zitten gaten in het 
wegdek.

Mail naar Provincie

060315-18 Fiets oversteekbord  t.h.v. Burgervlotbrug ontbreekt. Mail naar Provincie
060315-19 Wie is eigenaar van de ANWB paal met verwijzingsborden die 

sterk vervuild is ?, hij staat langs De N9.
Mail naar Provincie

060315-20 Is het mogelijk om het bord rechtsaf aan de westzijde van de 
vlotbrug langs de N9 te verplaatsen naar de lichtmast, dit 
vanwege belemmerend zicht.

Mail naar Provincie

  




